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Abstract (en)
[origin: DE4313504A1] The explosive-actuated driving tool has a channel (7) between a piston guide (2) for a piston (1) and a housing part (6). This
channel (7) continues opposite the driving direction in a support (3) and is connected to a cartridge receptacle (4). On the driving-direction side,
the channel (7) is connected via an opening (2c) in the piston guide (2) to the guide bore (2a) for the piston (1). Provided in the channel (7) is a
valve device which serves to connect the regions, on the driving-direction side, of the channel (7) and the guide bore (2a) to form a storage space
closed to the atmosphere. The propellent gases enclosed in this storage space are compressed by the piston (1) and serve, after completion of the
driving-in operation, under expansion, to return the piston (1) to its rear starting position. A passage (3a) connects the spaces, adjoining the piston
(1) opposite the driving direction, to the atmosphere so that these spaces are sufficiently vented, which on the one hand leads to unhindered driving-
back of the piston (1) into its rear starting position and on the other hand allows a residual proportion of the explosive gases to escape. <IMAGE>

Abstract (de)
Das pulverkraftbetriebene Setzgerät weist zwischen einer Kolbenführung (2) für einen Kolben (1) und einem Gehäuseteil (6) einen Kanal
(7) auf. Dieser Kanal (7) setzt sich entgegen der Setzrichtung in einem Träger (3) fort und ist mit einer Kartuschenaufnahme (4) verbunden.
Setzrichtungsseitig ist der Kanal (7) über eine Oeffnung (2c) in der Kolbenführung (2) mit der Führungsbohrung (2a) für den Kolben (1) verbunden.
Im Kanal (7) ist eine Ventileinrichtung vorgesehen, welche dazu dient, die setzrichtungsseitigen Bereiche des Kanals (7) und der Führungsbohrung
(2a) zu einem gegenüber der Atmosphäre geschlossenen Speicherraum zu verbinden. Die in diesem Speicherraum eingeschlossenen Treibgase
werden vom Kolben (1) komprimiert und dienen nach Abschluss des Eintreibvorganges unter Entspannung der Rückführung des Kolbens (1) in
seine hintere Ausgangsstellung. Ein Durchtritt (3a) verbindet die sich entgegen der Setzrichtung an den Kolben (1) anschliessenden Räume mit
der Atmosphäre, so dass diese Räume ausreichend entlüftet sind, was einerseits zu einem ungehinderten Zurücktreiben des Kolbens (1) in seine
hintere Ausgangsstellung führt und andererseits ein Entweichen eines Restanteiles der Pulvergase ermöglicht. <IMAGE>
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